Script – CNN’s Nick Robertson about Sochi Olympics cost, Jan 20. 2014

It looks like any other new road, even feels like a normal road, but with the railway over there it costs a staggering $180 million a kilometer the build, that’s $290 million a mile, and it links the Olympic events by the coast with the ski venues in the mountain. According to one Russian opposition politician, total cost: $87 billion, cheaper quick brown Russian magazine to have coated the road with a thin layer of caviar.
The Olympics so far are widely estimated to have cost over $50 billion.
This is the most expensive Olympic games in the history of mankind. This is the most corrupted Olympic games in the history of mankind.
[bookmark: _GoBack]Nemtsow turned a detailed report. The corruption, he says, is a result of communism. He also compares costs of previous games. Roughly 2 times original estimates. If you look at London Olympic Games, picture looks very similar: twice higher, even Chinese, twice. An average increase on money is about twice. Puttin is more than four.
Back in 2007 President Puttin vastly outbid South Korea and Austria pledging to spend $12 billion to host the winter games in Sochi.

Cela ressemble à n’importe quelle autre nouvelle route, même à une route normale, mais avec les chemins de fer que l’on voit là-bas la construction coûte la somme énorme de 180 millions de dollars par kilomètre, soit 290 millions de dollars par mile. 
Ils relient les évènements olympiques sur la côte aux installations de ski dans les montagnes. 
D’après un opposant russe le coût total est de 87 milliards de dollars, d’après un magazine russe, cela aurait été moins cher de recouvrir la route d’une fine couche de caviar.
D’après une estimation, le coût à l’heure actuelle des Jeux Olympiques dépasserait 50 milliards de dollars.
Il s’agit des Jeux Olympiques les plus chers de l’histoire de l’humanité, il s’agit des Jeux Olympiques les plus corrompus de l’histoire de l’humanité.
Un rapport a été publié. La corruption est le résultat du communisme. Il a comparé les coûts avec ceux des jeux précédents. A peu près 2 fois les estimations d’origine. Pour les Jeux Olympiques de Londres, deux fois plus cher, même les chinois : deux fois plus cher. En moyenne, l’augmentation financière est multipliée par deux. Pour Poutine, c’est par quatre.
En 2007, Poutine avait largement surpassé la Corée du Sud et l’Autriche en s’engageant à dépenser 12 milliards de dollars pour accueillir les jeux olympiques d’hiver de Sotchi .

